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Vragen van het lid Hijink (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht «Vaak uitzondering gevraagd op maximering salaris» 
(ingezonden 29 juni 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vaak uitzondering gevraagd op maximering salaris»?1 Wat 
is uw reactie daarop? 

Vraag 2
Wat vindt u van de constatering dat het vooral bestuurders in de zorg zijn die 
een verzoek indienen om meer te mogen verdienen dan de Minister? 

Vraag 3
Kunt u de cijfers die het ministerie aan de Telegraaf heeft verstrekt met 
betrekking tot verzoeken tot een uitzondering op de maximering van het 
salaris bij de beantwoording van deze schriftelijke vragen meesturen, zodat 
deze informatie ook voor de Kamer beschikbaar komt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van de zorgorganisaties en/of zorgbestuurders die 
een verzoek deden tot een uitzondering op de maximering van het salaris 
maar deze uitzondering niet toegezegd kregen? Zo nee, kunt u dan aangeven 
waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u toelichten wat precies wordt verstaan onder «speciale gevallen»? Wat 
maakt die gevallen zo speciaal? 

Vraag 6
Op basis van welke criteria is besloten de uitzondering wel toe te staan voor 
de ziekenhuisbestuurders van het AMC, Maastricht UMC+ en het Universitair 
Medisch Centrum Utrecht? Kunt u een volledig overzicht sturen van de 
criteria die worden gebruikt in de beoordeling van dergelijke verzoeken? 

1 https://www.telegraaf.nl/nieuws/2223251/zorgbobo-s-krijgen-meer-dan-minister
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Vraag 7
Vindt u het moreel acceptabel dat bestuurders in de zorg kunnen vragen om 
een uitzondering te maken op de maximering van hun salaris, terwijl 
zorgmedewerkers al jaren strijden voor een fatsoenlijk salaris? Kunt u uw 
antwoord toelichten?
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